
Osadnívýbor
Zastupitelstva města Ústi nad OrlicI

pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 15. zasedání ze dne 03.09.2024

počet listů: 5
počet přÍ|oh/listů příloh: 1/1

. Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Mgr. Leona Felgrová, Radka Moravcová, DiS., josefPřItomnt: Pluskal

Omluveni: Ing. František Beran, Be. Vladimir Procházka

Hosté: jiří Preclík, Matouš pořický

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 03.09.2024, 18:15 h, v šálku tělocvičny v Černovíru

1. zahájení
2. Přehled realizovaných projektů

Program jednání: 3. Podněty obyvatel
4. Různé
5. Závěr
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1. zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. V obci byla nově
natřena povodňová lávka u vjezdu do Čemovíru (financováno z rozpočtu města UO), na
Václavově byly vyčištěny srážky po vydatných deštích a na pozemku p.p.č. 177/10 byly
částečně prořezány křoviny, aby nezasahovaly do silnice a neničily projíždějící auta. Začala
se také řešit následující témata: opěrná zed' (cesta k mateřské škole), kontrola stability mostu
(po ukončení výstavby kanalizace), oprava kamenné zídky naproti Cp. 7 (zda je ve vlastnictví
města či nikoliv).
ZM poděkovala členům za uspořádání ákce Dne pro sousedy.

2. Přehled realizovaných projektů
SPODNÍ KŘIŽOVATKA
Dne 09.07.2024 bylo zahájeno společné územní a stavební řízení. Byla uzavřena smlouva se
Zhotovitelem křižovatky firmou MOBIKO plus a.s.. Kvůli klimatickým podmínkám je termín
dokončení křižovatky včetně zatrubnění potoka a zhotovení nových parkovacích míst
plánován do jara 2025. Situace nové křižovatky je vyvěšena ve vývěsce ov.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK
Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, k realizaci dojde pravděpodobně v roce
2025 s finanční sEoluúčastí OV.
Schůzka s Lesy CR:
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Návrhy a doporučení: Doporučujeme vyčištění horní nádrže a navrhujeme vyčistit ucpané
skruže od nánosů bláta u Cp. 25 (následky prací na výstavbě kanalizace).
Stav: v řešení, vyčištění horní nádrže - splněno

HOSTINEC U BOBŠE
Odbor správy majetku města (SMM) má již od projektanta rozpočet rekonstrukce rozdělený
na 2 etapy. Rekonstrukce hostince se v roce 2024 realizovat nebude, mohla by být zařazena
do rozpočtu roku 2025.

KANALIZACE
Konec je plánovaný na 11/2024. Až poté si budou moct jednotlivé nemovitosti podávat
žádosti na připojení ke kanalizaci (rok 2025-2026).
Kontrolní dny probíhají každou středu od 10:00 hodin. Dotazy lze zasílat na email p. Pražáka
z Tepvosu, případně se na něho můžete obrátit i telefonicky. Na kontrolních dnech pak
můžete danou problematiku projednat se zástupci spol. Tepvos osobně.

Další informace jsou dostupné na https://tepvos.cz/kmalizace-cemovir/

Dle informací z veřejného zasedání ze dne 30.11.2023 bude spol. TEPVOS požadovat po
vlastnících nemovitostí k žádosti o připojení tyto podklady: podélný profil (jaký bude spád),
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popis místa (nemovitosti), kolik lidí tani žije, kolik splašek se bude v průměru do kanalizace
vypouštět, vyřešení dešt'ové vody.
Upozornění:
* nové připojení na kanalizaci nelze udělat přes současný septik
* doporučuje se vyhotovení revizní šachty, není to povinností vlastníků, ale je to lepší pro
případné čištění
Občané obdrželi do schránek (květen 2024) informace s dalším postupem prací na
výstavbě kanalizace v obci, které vyplynuly ze společného setkání ze dne 15.05.2024 a
také informace k připojení nemovitostí ke splaškové kanalizaci.

V nadcházejícím období je předpokládáno, Že veškeré práce budou
přerušeny/dokončeny v 11/2024, kdy realizační firma chce mít finálně hotové povrchy
na všech vedlejších komunikacích, tedy MIMO hlavní páteřní komunikaci v Čemovíru
vC. křižovatky. Ta bude do tohoto termínu v šíři 2m v trase výkopů vyfrézována a tento
pruh bude vyasfaltován cca. 3 cm pod úroveň stávajícího asfaltu (nemělo by vadit zimní
údržbě), aby na jaře 2025 mohla být vyfrézována komunikace v celé šířce a vC.
L'řižovatky opatřena novým asfaltovým povrchem.

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV se rozhodl pro pořízení
pingpongového stolu, nové
v roce 2025. Provozní řád je
Pořízení stolu bude hrazeno
Za OV zodpovídá: Zuzana
Stav: v řešení

pingpongového stolu od firmy SPORT CLUB S.R.O.. Umístění
nalajnování plochy a osázení prostor živým plotem budeme řešit
připraven a bude umístěn na plot u hřiště
50% z rozpočtu OV a 50% z rozpočtu města UO.
Mačátová, Radka Moravcová, DiS

pŘEsIjNUTÍ BAREVNÝCH KONTEJNERŮ NA TŘÍDĚNÝ ODPAD
Z KŔIZOVATKY NA JINÉ, VHODNĚJŠÍ MÍSTO
Pro kontejnery, které jsou umístěny na spodní křižovatce, hledáme již delší dobu vhodnější
místo. S městem UO Zkusíme projednat možnost, aby mohly být kontejnery umístěny podél
silnice u hřiště vedle tělocvičny nebo na pozemku p.p.č. 100/1. Zároveň bychom chtěli pořídit
vhodné clony, které by zakryly boční pohledové části. U spodní křižovatky by zůstaly
pravděpodobně 2 kontejnery - na plast a papír.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

OPRAVA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVKY směr UO

Vnitřní prostor autobusové zastávky je poškozen od sprejerů. Požádáme o novou výmalbu
stěn zastávky. Dle informací dojde i k výměně okapu a vyčištění střechy.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: splněno

ODVODNĚNÍ PARKOVACÍ PLOCHY U ROZCESTNÍKU (U LÁVKY)

Při každém dešti se z parkovací plochy stává vodní plocha a nelze ji využívat k danému účelu.
Požádáme o vyřešení odvodnění. Dne 30.04.2024 proběhla schůzka s předsedou svazku ROT,
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jenž má pozemek v pronájmu. Záležitost byla projednávána i během prázdnin a vyjádření je
uvedeno níže.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Vyjádření zástupců ROT: Situaci prověřil manažer svazku Regionu Orlicko-Třebovsko pan
Pavel Neumeister. Řešení, které navrhuje zástupce společnosti Tepvos je nereálné z důvodů
majetkoprávních vztahů. Na základě místního šetření bylo konstatováno, že ze strany svazku
ROT není možné realizovat navržené opatření a že parkoviště slouží svému účelu. Jeho
realizace byla provedena dle projektu a podmínek vlastníka pozemku a podmínek správce
toku Povodí Labe. Jednou z podmínek byla niveleta parkoviště a způsob odvodnění.
Stav: bod bude stažen, viz vyjádření zástupců ROT

3. Majetkové záležitosti

ŽÁDOST SPOLKU HONORATA - OV se seznámil se žádostí spolku, a pokud budou
smluvně upraveny podmínky umístění a využívání stavby a činností spolku nebude docházet
k omezení provozu veřejného hřiště, nemá OV proti umístění stavby výhrad.

4. Podněty obVvate|

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
Na kalendáři se začíná pracovat, hledají se vhodné fotografie (muzeum), kalendář by byl
měsíční ve formátu A3 - na šířku, k zavěšení na zed'. Budeme zjišťovat zájem mezi občany.
Cena by se pohybovala kolem 250 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: v řešení

5. Různé

OBNOVENÍ DOPRAVNÍHO ZNAČENÍ NA KOMUNIKACI V ČERNOVÍRU
V roce 2025 bude nově vyasfaltován povrch hlavní komunikace, následně požádáme o
obnovení dopravního značení ,,pozor děti" na těchto místech - křižovatka pod MS, tělocvična
a náměstíčko.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Stav: v řešení

POŘÍZENÍ STOJANŮ NA KOLA S UMÍSTĚNÍM NA VEŘEJNÁ MÍSTA
Stojany na kola budou umístěny na daná místa, až okolnosti dovolí (náměstíčko, prostor u
tělocvičny - po vybudování kanalizace, hřiště Pod lesem - po kolaudaci). Hrazeno bylo
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: stojany — dodáno

NOVÝ PROSTOR - PARČÍK U KAPLE
Nový vZhled by mohl získat i prostor pod kaplí, kde by mohl vzniknout malý parčík s
posezením. Na jaře se sejdeme na místě a zvážíme různé alternativy.
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Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Návrhy a doporučení: Žádáme, aby prostory okolo kaple byly po výstavbě kanalizace
uvedeny do původního stavu.
Stav: v řešení

VÁNOČNÍ VÝZDOBA ČERNOVÍRU
Požádáme o pořízení nové, jednotné výzdoby Čemovíru, která bývá
v době adventu, a to i v horní části obce. V letošním roce nebude
pořízení budeme řešit v roce 2025.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

umístěna na lampách VO
výzdoba zakoupen& její

6. Závěr
Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasováni:

Pro: ' 5 l Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Mgr. Leona Felgrová, Radka Moravcová, DiS., josef
Pluskal

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: 2 Ing. František Beran, Be. Vladimír Procházka

Termín přIštiho zasedání:

Přílohy zápisu:

01.10.2024 v 18:15 h v šálku tělocvičny Černovír

Prezenční listina ze dne 03.09.2024

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 03.09.2024

., . Předsedk,něOvěřil: Zuzana Mačatova , . 03.09.2024osadniho výboru

UPOZORNĚNÍ:
NOVĚ, OD 01.09. 2024 ZAJÍŽDÍ DO ČERNOVÍRU (TOČNA) DALŠÍ LINKOVÝ

AUTOBUS, ČÍSLO 700972 3

ODJEZD V 6:31 HODIN (směr Ústí nad Orlicí).
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